

ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီး ဖရန်စစ် အရှင်သူမြတ်၏

၂၀၂၀ ခုနှစ်အတွက် ဝါတွင်းသတင်းစကား

"သင်တို့သည် ဘုရားသခင်နှင့် ပြန်လည် ကျေအေးသင့်မြတ်ကြမည့်အကြောင်း ခရစ်တော်၏ကိုယ်စား ငါတို့ တောင်းပန်ပါ၏" (ဒု ကောရိန်သု - ၅ ၊ ၂၀)

ချစ်လှစွာသော ညီအစ်ကို မောင်နှမအပေါင်းတို့၊

ဘုရားသခင်ပေးအပ်တော်မူသော ယခုနှစ်သည် ယေဇူးဘုရား၏ သေခြင်းနှင့် ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း နက်နဲဖွယ်ရာကို အသစ်သော နှလုံးသားများဖြင့် ကျင်းပအောက်မေ့ရန် ပြင်ဆင်ရမည့် ကျေးဇူးတော် အချိန်အခါအဖြစ် ရောက်ရှိလာပြန်ပါသည်။ ယင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့ တစ်ဦးချင်းဖြင့်သော်လည်းကောင်း၊ အများနှင့်သော်လည်းကောင်း သက်ဆိုင်နေသည့် ခရစ်ယာန်ယုံကြည်ခြင်း၏ ထောင့်ချုပ်ကျောက် တစ်ခုလည်း ဖြစ်ပေသည်။ ၎င်းနက်နဲဖွယ်ရာ၏ ဝိညာဉ်ခွန်အားများကို ရယူပြီး လွတ်လပ် ရက်ရောစွာ တုန်ပြန်သည့် ပမာဏအတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌ ရှင်သန်ကြီးထွားလျက် ရှိနေသည်မို့ ကျွန်ုပ်တို့သည် ထိုနက်နဲဖွယ်ရာသို့ စိတ်ရောကိုယ်ပါ အစဉ်မပြတ် ပြန်လှည့် ထောက်ရှုနေရပေမည်။

၁။ အကျင့်တရားပြောင်းလဲခြင်း၏ အခြေခံဖြစ်သော ပါစကားနက်နဲဖွယ်ရာ

ခရစ်ယာန်ပျော်ရွှင်ခြင်းသည် ယေဇူးဘုရား၏ သေခြင်းနှင့် ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်းသတင်းကောင်းကို နားထောင်လက်ခံခြင်းမှ စီးဆင်းလာသည်။ ၎င်းသည် အလွန်စစ်မှန်၍ နက်ရှိုင်းသော မေတ္တာတရား၏ နက်နဲဖွယ်ရာကို အနှစ်ချုပ်ထားခြင်းဖြစ်ကာ ကျွန်ုပ်တို့အားလည်း ပွင့်လင်းလျက် သီးပွင့်ဖြစ်ထွန်းသော အပြန်အလှန်ပြောဆိုနားထောင်တတ်ရန် ဖိတ်ခေါ်နေသည်။ ဤသတင်းစကားကို လက်ခံယုံကြည်သောသူ ဟူသမျှသည် ကျွန်ုပ်တို့ဘဝကို ကျွန်ုပ်တို့ ကြိုက်သလို ချယ်လှယ်ပြုမူနိုင်သည်ဟူသော မှားယွင်းသော အလိမ်အညာ အယူအဆကို ငြင်းပယ်သောသူဖြစ်သည်။ အမှန်ကား ကျွန်ုပ်တို့ဘဝအသက်တာသည် အသက်ကို ကြွယ်ဝစွာ ရရှိစေလိုသော အဖခမည်းတော်ဘုရား၏ မေတ္တာတော်မှ ဖြစ်တည်လာခြင်းပင်။ လိမ်ညာဖြားယောင်းတတ်သော နတ်ဆိုး၏ သွေးဆောင်စကားကို နားထောင်မည်ဆိုလျှင် လောက ငရဲကဲ့သို့သော

ကြေကွဲဖွယ် အနိဋ္ဌာရုံများကိုလည်း ဝမ်းနည်းစွာ တွေ့ကြုံရင်ဆိုင်ရသည့်အခါ နစ်မြုပ်ကျရှုံးခြင်း သို့ ဦးတည်ကျရောက်သွားနိုင်သည်။

၂၀၂၀ခုနှစ် ဤဝါတွင်းသတင်းစကားထဲ၌ "ခရစ်တော်သည် အသက်ရှင်လျှက်ရှိသည်" ဟူသော လူငယ်များအတွက် ဦးတည်ထုတ်ပြန်ထားသည့် ကျွန်ုပ်၏ စာချွန်တော်ထဲမှ ကောက်နုတ်ကာ ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်များနှင့် ဝေမျှသွားလိုပါသည်။ "ကားစင်ပေါ်၌ ဆန့်တန်းနေသော ခရစ်တော်၏ လက်များကို အာရုံစိုက်၍ ကြည့်ပါ။ ၎င်းအားဖြင့် သင်ကိုယ်တိုင် အကြိမ်ကြိမ် ကယ်တင်ခြင်းခံရပါစေ။ သင့်အပြစ်များကို အာပတ်ဖြေ ဝန်ခံသည့်အခါမှာ ကိုယ်တော်၏ သနားကရုဏာသည် သင်၏ အပြစ်အား ဖြေလွတ်ပေးသည်ကို ယုံကြည်ပါ။ ကြီးမားသော မေတ္တာအဟုန်ဖြင့် စီးထွက်လာသော ကိုယ်တော်၏ အသွေးတော်ကို ထောက်ရှုကြည့်ပါ။ ၎င်းအားဖြင့် သင့်အပြစ်တွေ သန့်စင်ပါစေ။ ထိုနည်းအားဖြင့် လူသစ် တဖန် ပြန်လည်မွေးဖွားနိုင်ပေသည်" (နံပါတ် ၁၂၃)။ သခင်ယေဇူး၏ ပါစကားနက်နဲဖွယ်ရာသည် အတိတ်က အဖြစ်ပျက်ကို ပြန်အောက်မေ့ခြင်းသက်သက်မဟုတ်ပေ။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ တန်ခိုးတော်အားဖြင့် အမှန်တကယ် ဖြစ်တည်နေသည်။ ခရစ်တော်၏ ကိုယ်ခန္ဓာကို ဝေဒနာခံစားနေရသူများ၌ ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် တို့ထံ၊ မြင်တွေ့ရနိုင်သည်။

၂။ အကျင့်တရားပြောင်းလဲရန် အရေးတကြီးလိုအပ်မှု

ပါစကားနက်နဲဖွယ်ရာအားဖြင့် ဘုရားရှင်၏ ကရုဏာမေတ္တာတော်ကို ကျွန်ုပ်တို့ခံစားရရှိကြောင်း ပို၍ ထောက်ရှုရန် သင့်မြတ်လှသည်။ ကျွန်ုပ်ကို ချစ်သောကြောင့် အသက်ပေး၍ အသေခံပြီး၊ ရှင်ပြန်တော်မူသည့် ခရစ်တော်နှင့် ရင်းနှီးသော သူငယ်ချင်းတစ်ယောက်ပမာ မျက်နှာချင်းဆိုင် ရင်းနှီးတွေ့ကြုံခြင်းရှိမှသာလျှင် ဘုရားရှင်၏ သနားခံခြင်း အတွေ့ကြုံကလည်း ဖြစ်နိုင်ပေသည်။ ထို့ကြောင့် ဝါတွင်းကာလ၌ ဆုတောင်းခြင်း သည် အရေးကြီးသည်။ တာဝန်ဝတ္တရားတစ်ခုလိုမဟုတ်ဘဲ ဘုရား၏မေတ္တာကို တုန့်ပြန်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ လိုအပ်ချက်တစ်ခုကဲ့သို့ ဖြစ်ရမည်။ ဘုရား၏ မေတ္တာနှင့် မထိုက်တန်သော်လည်း အချစ်ခံနေရသေး၏။ ပုံစံအမျိုးမျိုးနှင့် ဆုတောင်းကြသော်လည်း ဘုရားသခင်၏ရှေ့၌ အရေးကြီးသည်မှာ စိတ်အတွင်းထဲ၌ စိမ့်ဝင်၍ မာကြောနေသောနှလုံးသားကို နူးညံ့ပြောင်းလဲစေကာ ဘုရားသခင်၏ အလိုတော်ကို လိုက်ကျင့်ရန် စိတ်ပိုင်းဖြတ်ခြင်းသာလျှင် ပဓာနကျသည်။

ကျေးဇူးတော်နှင့်ပြည့်ဝသော ဝါတွင်းအချိန်အခါမှာ ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်ကို အီစရာအဲလ် လူမျိုးများကဲ့သို့ သဲကန္တာရထဲသို့ ခေါ်ဆောင်သွားရမည်။ သို့မှသာ ဘုရားသခင်နှင့် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်းမှ အသံကို ကြားရပြီး တုန်ပြန်နိုင်ပေလိမ့်မည်။ နှုတ်ကပါတ်တော်နှင့် ပြည့်ဝလေလော၊ ဘုရားသခင်၏ ကရုဏာ မေတ္တာကိုလည်း ခံစားရလေလေဖြစ်သည်။ ဤကျေးဇူးတော်အချိန်အခါကို အချည်းအနီး မဖြစ်စေပါနှင့်။ ဘုရားသခင်ထံ ပြန်လှည့်၍ အကျင့်ပြောင်းလဲနိုင်သော ဤအချိန်သမယကို မိုက်မဲသော အရာများနှင့် မကုန်ဆုံးစေပါနှင့်။

၃။ မိမိ၏ သားသမီးများနှင့် အပြန်အလှန်ပြောဆိုရန် ဘုရားရှင်၏ ပြင်းပြသော ဆန္ဒ

ကျွန်ုပ်တို့ အကျင့်တရားပြောင်းလဲရန်အတွက် ဘုရားသခင်မှ အခွင့်အရေးပေးခြင်းကို အလကားသက် သက် မမှတ်ယူသင့်ပါ။ အခွင့်အရေးသစ်သည် ကျေးဇူးတရားသိတတ်ခြင်းကို နှိုးဆွပေးရာ အကြောင်း ဖြစ်စေပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပျင်းရိခြင်းကို လှုပ်နှိုးပေးသောအရာ ဖြစ်သင့်သည်။ တခါတရံ မကောင်းမှု အပြစ်ဒုစရိုက် များ ပြုမိသော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့ ကယ်တင်ခြင်းခံရရန် ဘုရားရှင်ဖက်မှ အစဉ်မပြတ် ဆက်သွယ် ပြောဆိုနေ လျက်ရှိသည်။ ကာစင်တင်ခံရသော ခရစ်တော်သည် အပြစ်ကို မသိ၊ မပြုလုပ်သော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အပြစ်ကို ခံထမ်းခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်၏ ကယ်တင်လိုသောဆန္ဒဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အပြစ်ဝန်ထုပ်အောက်၌ ခမည်းတော် ဘုရားသည် သူ၏ သားတော်အား ခံထမ်းစေခဲ့သည်။ ထိုအကြောင်းကို ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီး ဘက်နဒစ်အရှင် သူမြတ်က "မိမိကိုယ်ကိုဆန့်ကျင်၍ ဘုရား၏ ငဲ့ကွက်ကယ်တင်ခြင်း" အဖြစ်ဖော်ပြခဲ့သည်။

ပါစကား နက်နဲဖွယ်ရာအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အယောက်စီတိုင်းနှင့် ဘုရားသခင် တည်ဆောက်လိုသော ဆွေးနွေးပြောဆိုခြင်းမှာ အရေမရ အဖက်မရ အနှစ်မရှိ ပြောဆိုတတ်ခြင်းမျိုးဖြင့် အချိန်ကုန်စေခြင်းမဟုတ်ပေ။ "အသင်မြို့သူ မြို့သားများနှင့် ထိုမြို့တွင် နေထိုင်ကြသော တိုင်းတစ်ပါးသားတို့သည် ဆန်းသစ်သော အရာများကို ပြောဆိုခြင်းနှင့် ကြားနားခြင်းတို့ဖြင့်သာ အချိန်ကုန်လွန်စေကြ၏" (တမန်တော်ဝတ္ထု ၁၇ ၊ ၂၁)။ ဤသို့သော အပေါ်ယံ အနှစ်မဲ့ ပြောဆိုခြင်းသည် ခေတ်အဆက်ဆက်တိုင်း၏ လောကီဆန်ခြင်းကို ဖော်ပြနေသည်။ ယခု ကျွန်ုပ်တို့ခေတ်မှာလည်း မီဒီယာကို အကောင်းဖက်၌ အသုံးမပြုတော့ဘဲ အချိန်ဖြုန်းခြင်းဖက်သို့ ဦးတည်နေတော့သည်။

၄။ ချမ်းသာကြွယ်ဝမှုသည် ဝေမျှရန်၊ သိမ်းထားရန်မဟုတ်

ပါစကားနက်နဲဖွယ်ရာကို ကျွန်ုပ်တို့ဘဝ၌ ဗဟိုပြုထားခြင်းသည် တစ်ပါးသူ၏ ဒဏ်ရာများကို စာနာခံစား တတ်ခြင်းဖြစ်သည်။ စစ်မက်များ၊ သတ်ဖြတ်မှုများ၊ သန္ဓေတည်စမှ စ၍ အိုမင်းသည်အထိ ခံရသော အမျိုးမျိုး အကြမ်းဖက်မှုများကြောင့် ဒဏ်ရာသင့် ဝေဒနာခံစားနေရသူများ၌ ကားစင်တင်ခံရသောခရစ်တော်ကို မြင်တွေ့ ခံစားတတ်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ကမ္ဘာနှင့်အဝှမ်းမှာလည်း သဘာဝကပ်ဘေးများ၊ သံယံဇာတ ခွဲဝေမှု မမျှတခြင်းများ၊ လူကုန်ကူးမှုများ၊ ခေါင်းပုံဖြတ် အမြတ်ကြီးစားမှုများလည်း ဖြစ်ပျက်လျက် ရှိနေသည်။ ယင်းသည် ဘုရားထက် တခြားအရာများကို ကိုးကွယ်ခြင်း ရောဂါတစ်မျိုးပင် ဖြစ်လာသည်။

ယနေ့မှာလည်း လိုအပ်နေသူများနှင့် အလှူဒါနပြုခြင်းအားဖြင့် ပေးကမ်းဝေမျှရန် စိတ်နှလုံးကောင်းရှိသူတိုင်းအား ကျွန်ုပ်တောင်းဆိုပါသည်။ မျှငြေခင်းအားဖြင့် သာ၍ကောင်းသော ကမ္ဘာသစ်တစ်ခုကို ကျွန်ုပ်တို့ တည်ဆောက်နိုင်သည်။ မေတ္တာပါသောအလှူသည် ကျွန်ုပ်တို့အား ပို၍ လူသားဆန်စေသည်။ မိမိတစ်ဖို့တည်း သိမ်းဆည်းထားခြင်းသည် လူမပီသဘဲ မိမိအတ္တဖြင့် မိမိကိုယ်ကို အကျဉ်းကျစေသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ၏ လူမှု စီးပွားရေး ဖွဲ့စည်းမှုပိုင်းဆိုင်ရာများအထိ ဖြန့်ကျက်စဉ်းစားကြရမည်။ ထိုအတွက်ကြောင့် တရားမျှတ၍ အကျိုးတူခံစားခွင့်ရှိသော စီးပွားရေးလမ်းကြောင်းတစ်ရပ်ကို ဖော်ဆောင်ရန် ရည်ရွယ်သော အားဖြင့် လူငယ်စီးပွားရေးသမားများ၊ ပြောင်းလဲခြင်းကို ဖော်ဆောင်လိုသူများအား ဖိတ်ခေါ်ကာ အစည်းအဝေးတစ်ရပ်ကို အာစီစီမြို့၌ ယခင်နှစ် မတ်လ ၂၆ မှ ၂၈ အထိ စီစဉ်ပြုလုပ်ခဲ့သေးသည်။ နိုင်ငံရေးသည် ကရုဏာလုပ်ငန်းကို အထူးဖော်ဆောင်ခြင်းတစ်မျိုးဖြစ်ကြောင်း ကက်သလစ်သာသနာတော် မှလည်း သွန်သင်ထားသည်။ မျှတသော စီးပွားရေးသည်လည်း ထိုနည်းလည်းကောင်းပင်ဖြစ်သည်။ စီးပွားရေးကို မင်္ဂလာတရားသွန်သင်ချက်များဖြင့် လိုက်နာကျင့်သုံးနိုင်ပေသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ ဝါတွင်းကာလကို အောက်မေ့ ကျင်းပခြင်းသည် ဘုရားရှင်၏အသံကို ကြား၍ ဘုရားနှင့်လူ ကျေအေးသင့်မြတ်ကာ ပါစကားနက်နဲဖွယ်ရာများကို ထောက်ရှုဆင်ခြင်ပြီး အကျင့်တရားများ ပြောင်းလဲလျက် ဘုရားသခင်နှင့် ရိုးသားပွင့်လင်းစွာ တွေ့ဆုံပြောဆိုနိုင်သည့် အချိန်ကာလ ဖြစ်စေမည့်အကြောင်း အလွန်မွန်မြတ်သော မယ်တော်မာရီယားအား ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ ဆုတောင်းပေးမည့်အကြောင်း တောင်းခံပါသည်။ ထိုနည်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်သခင် တပည့်တော်ကြီးတို့အား မှာကြားခဲ့သော "လောက၏ဆား၊ လောက၏အလင်းများ" ဖြစ်လာကြပါလိမ့်မည်။

ပုပ်ရဟန်းမင်းကြီး ဖရန်စစ် အရှင်သူမြတ်

-----

ဘာသာပြန်ဆိုသူ

- သီကိုရှင်း

#RVAMyanmarLentenSeason